
Berg menighetsråd

        MØTEBOK

Møtested:

Møtedato: 

Tid: 

Vestmoen ved Hallevannet.  

Torsdag 20. juni 2024

Men.råd: kl. 17:30    Stab: kl. 19.00

SAKSLISTE: NR 06/24

Til stede: Jan Einar Karlsen, Toril S. Jacobsen, Kristin S. Haugen, Øystein Vestmoen, Ellen Ingunn 
Nordli, Astrid Hurum, Hans Fr. Johnsen. Ikke til stede: Jan Birger Løken, Svein Erik Holm, Anita B. 
Hovd, Gunn Lyngstad, Tone Vestmoen

SAKNR. 51/24: GODKJENNING AV REFERAT FRA  22.  MAI 2024

SAKNR. 52/24: PRESTEN HAR ORDET  
 
SAKNR. 53/24: SÅMANNEN – en person til trengs i arbeidsgruppe. Se sak 47/24

SAKNR. 54/24: EVALUERING AV 17. MAI

SAKNR. 55/24: MENIGHETSMIDDAG

SAKNR. 56/24: KIRKESKYSS

SAKNR. 57/24: MØTEPLAN FOR 2. HALVÅR 2024

SAKNR. 58/24: BRUK AV INFO-SKJERMEN

SAKNR. 59/24: EVALUERING  CAMP  UNIK  8. OG 9. JUNI

SAKNR. 60/24: REFERATSAKER
¤  Referat diakoniutv.
¤  Utebord forsvant fra arb.krk.

SAKNR. 61/24: EVENTUELT

       



SAKSBEHANDLING I MENIGHETSRÅDET:
  
SAKNR. 51/24: GODKJENNING AV REFERAT FRA  22.  MAI 2024
Referatet ble godkjent og undertegnet.

SAKNR. 52/24: PRESTEN HAR ORDET  
Siden sist har det vært Camp Unik. Evaluering på sak 59/24.
Kristin er valgt til stiftstyreleder i Presteforeningen i Tunsberg for 2 år. Hun vil da fortsatt bli frikjøpt 
30 % til denne stillingen. AU ser på prioriteringene til Kristin til høsten sammen med henne, slik at 
hun får en overkommelig arbeidshverdag.
Staben avvikler ferie fra neste uke, og deretter utover sommeren. Kristin deltar på 
bryggegudstjenesten i Helgeroa, og Tore Hummervold er vikar for Kristin på bryggegudstjenesten i 
Nevlunghavn.

SAKNR. 53/24: SÅMANNEN – en person til trengs i arbeidsgruppe. Se sak 47/24
Ellen Ingunn blir Bergs andre representant sammen med Øystein Vestmoen. Hun er avhengig av å 
være med på å sette møtedatoene, slik at disse passer for henne.

SAKNR. 54/24: EVALUERING AV 17. MAI
Auduns baktanke med å knytte kirken nærmere inn i 17.mai arrangementet fungerte etter hensikten. 
Gudstjenesten ble opplevd noe hektisk. Det er kommet spørsmål om gudstjenesten kan starte 10.00. 
Kristin tar opp dette med nærmiljøutvalget på første møte til høsten. 
Vi er positive til at korpset deltar på gudstjenesten. Frokost i kirken fungerte bra. Kirken og korpset 
ordner denne frokosten i et samarbeid. 

SAKNR. 55/24: MENIGHETSMIDDAG
Prisene i dag: Barn 30kr, Voksne 50kr og Familie 150kr. 
Menighetsrådet ønsker å øke prisene til: Barn 50kr, Voksne 70kr og Familie 170kr.

SAKNR. 56/24: KIRKESKYSS
Tone har fått ja fra Geir Venstøp og Svein Losnegård til å drifte denne kirkeskyssen. Dette settes inn i 
programmet vårt og kunngjøres i Såmannen.

SAKNR. 57/24: MØTEPLAN FOR 2. HALVÅR 2024
Vedtak: Møteplanen ble vedtatt og sendes ut til menighetsrådet av Tone. 
Høstens møter er 21.08, 24.09, 17.10, 19.11 og 12.12. Med forbehold om endringer.

SAKNR. 58/24: BRUK AV INFO-SKJERMEN
Vedtak: Alle arrangementer i vår kirke kan annonseres på infoskjermen. Annonser for arrangement 
som grupper i Berg kirke deltar på, kan også legges på infoskjermen. 

SAKNR. 59/24: EVALUERING  CAMP  UNIK  8. OG 9. JUNI
Camp Unik er et arrangement for psykisk utviklingshemmede som er på leir i Gurvika. De bruker 
kirken til arrangement på fredag kveld, konsert og kveldsmat på lørdagen og gudstjeneste 
(Helgudstjeneste) på søndag. Berg menighet stiller kirken til disposisjon, og vi bidrar med  kveldsmat 



på lørdag (både kostnaden og jobben) og kirkekaffen på søndag. Camp Unik får offeret på 
gudstjenesten. Berg menighet fikk 10.000kr av Larvikbanken. Av disse brukes 5.000kr til Camp Unik. 
Menighetsrådet synes dette et et fint og viktig tiltak i vårt nærmiljø, og vi stiller oss fortsatt positive 
til at kirken brukes til arrangementet. 

SAKNR. 60/24: REFERATSAKER
 Referat diakoniutv. Utvalget har innspill til mandatet. Dette tas opp til høsten. De ønsker bla. 

at vi skal starte med blomsterhilsen fra 85 år, og ikke 80 år som nå.
 Utebord forsvant fra arb.krk. Saken er løst, og mysteriet var ikke så stort. 

SAKNR. 61/24: EVENTUELT
 Utdeling av Såmannen

Menighetsrådet deler ut Såmannen for sommeren til hyttepostkassene. 

 Økonomi
Vi har god likviditet, og penger til lønnsmidler til menighetspedagog. 
Givertjenesten er noe lavere nå enn etter at vi startet den opp. 
På driftskontoen har det gått mye ut pga. diverse utgifter som reparasjoner og nyinvesteringer.
Arvekontoen er fortsatt stor. Det foreslås at utgifter til Såmannen tas fra denne kontoen, da 
dette ses på som trosopplæring for voksne. Utvalget for trosopplæring tar opp dette på sitt 
møte.
Berg menighet er verken økonomisk eller organisatorisk ansvarlig for ekteskapskurset som 
privatpersoner har leid Berg arbeidskirke til.

 Tore Hummelvold starter sorggruppe i Larvik for de som har mistet noen.

 Havfruene har etterspurt trabulanter. Det er undersøkt trabulanter som har vært lagret i 
trekirken. Disse er veldig tunge, og Havfruene har blitt forespurt om de kan innhente tilbud 
på nye trabulanter. Menighetsrådet tar opp dette når tilbudet foreligger.

 Barnekor. En musikkpedagog har sagt ja til å påta seg jobben. Jan Ivar er tatt med på råd. 
Menighetsrådet er positive til å fortsette denne prosessen videre. AU og Ellen Ingunn 
innleder samtaler med henne. 


